
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Завершивши студентські роки у інституті економіки і менеджменту Національного 

університету «Львівська політехніка», я можу дійсно стверджувати, що він є одним із 

найкращих вищих навчальних закладів. Навчаючись в магістратурі за спеціальністю 

«Міжнародні економічні відносини», я змогла засвоїти усі базові моменти своєї спеціальності,  

отримала як теоретичні так і практичні навички своєї професії, які мені стають у пригоді у 

деяких робочих моментах.  

Разом з викладачами, наша група студентів досягла успіхів у навчанні та стала 

справжніми спеціалістами своєї діяльності. 

Основне, що запам’яталося – це доступність викладачів та керівництва інституту. 

Відкрите та щире ставлення викладачів до нас, студентів, сприяло формуванню дружньої 

атмосфери у колективі, що заохочувало до здобуття знань. Викладачі завжди були готові 

надавати нам допомогу у навчанні та розвитку. 

Навіть коли нам випало випробування навчатися «онлайн», це не завадило отриманню 

дійсно якісних та ґрунтовних знань, які нам дали можливість застосовувати їх у практичній 

діяльності. 

Я горда тим, що мала можливість навчатись у інституті економіки і менеджменту 

Національного університету «Львівська політехніка». В мене залишилися лише найкращі 

спогади про навчання!  

 

Ольга Бойко – аналітик консолідованої 

інформації міжнародної компанії Hegelmann Group. 

Hegelmann Group — міжнародний постачальник 

логістичних послуг.  

Діяльність групи компаній, заснованої в 1998 р. 

включає наземний транспорт, а також пов'язані з 

цим логістичні завдання. 

Послуги Hegelmann Group включають все: від 

інтермодальних рішень, авіаперевезень, морських 

перевезень, логістичних центрів тощо. 
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